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Abstract (en)
The wheel (12) has a gear sector (29) secured in rotation to a toothed mobile (12') and meshing in a gear plane. The sector is superposed to a
tooth (29'') of the toothed mobile. Another gear sector (30) is secured in rotation to the toothed mobile and meshed in another gear plane, where the
latter gear sector is superposed to another tooth (30'') of the toothed mobile. A third gear sector (31) is secured in rotation to the toothed mobile and
meshed in a third gear plane, where the third gear sector is superposed to a third tooth (31'') of the toothed mobile.

Abstract (fr)
Roue d'engrenage 12 pour mécanisme horloger, comprenant: - un mobile denté 12' pourvu d'une denture périphérique intégrale homogène d'au
plus 16 dents dans un premier plan d'engrenage A; - un premier secteur d'engrenage 29, solidaire en rotation du mobile denté 12' et engrenant
dans un deuxième plan d'engrenage B, le premier secteur d'engrenage 29 se superposant à une première dent 29" du mobile denté 12'; - un
deuxième secteur d'engrenage 30, solidaire en rotation dudit mobile denté 12' et engrenant dans un troisième plan d'engrenage D, le deuxième
secteur d'engrenage 30 se superposant à une deuxième dent 30" du mobile denté 12'; - un troisième secteur d'engrenage 31, solidaire en rotation
du mobile denté 12' et engrenant dans un quatrième plan d'engrenage C, le troisième secteur d'engrenage 31 se superposant à une troisième dent
31 " du mobile denté 12'.
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